
Retsudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 2. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 649
Vil ministeren i relation til udspillet “Et tryggere Danmark – 12 tryghedsskabende initiati-
ver”, regeringen, november 2021, redegøre for, hvor langt man er i opsættelse af ny 
videoovervågning på S-togsstationer, samt om den nye opgraderede videoovervågning 
bliver i 4K-opløsning og med relevant infrarød nattelys, og om opgraderingen også omfat-
ter kameraerne inde i S-togene? Og vil ministeren samtidig tilkendegive, om regeringen 
vil aftale med DSB, at politiet får direkte adgang til kameraerne på stationer og i S-tog, 
herunder både i forhold til optagelser og i realtid?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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